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                  Kołobrzeg, dnia 26 stycznia 2022 r. 
 
BRM.0002.46.2022.K 
 
 
 

Protokół Nr 46/2022 
 

z XLVI sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 26 stycznia 2022 r. o godz. 9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Bogdan Błaszczyk – 
Przewodniczący Rady. Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2022 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz. 16.50 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz. 1372 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2021 r. poz. 2095). Mieszkańcy zostali poinformowani o zwołaniu sesji 

w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej 

Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 

(lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością 

zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zamiany i nieodpłatnego nabycia nieruchomości, 

2) w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu przez rolników i ich 

domowników, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg 

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  

i ochroną dróg, 

4) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu  

na lata 2022 – 2025, 

5) w sprawie apelu do sejmowej Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi 

Śródlądowej, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg, 

7) w sprawie powołania Komisji doraźnej ds. opracowania zasad wznoszenia 

pomników na terenach stanowiących własność Gminy Miasto Kołobrzeg, 

8) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 
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4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

wydanych zezwoleń na usunięcie drzew w latach 2019 – 2020 na terenie miasta 

Kołobrzeg. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z działalności w roku 2021. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 
otworzył XLVI sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 45/2021 z XLV sesji, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2021 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11. Zbigniew Malinowski 
12. Wiesław Parus 
13. Krzysztof Plewko 
14. Piotr Rzepka 
15. Karolina Szarłata – Woźniak 
16. Agnieszka Trafas 
17. Danuta Wilk 
18. Jacek Woźniak 
19. Dariusz Zawadzki 
20. Izabela Zielińska 
21. Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady powitał: 
Radnych Rady Miasta 
Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 
Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 
Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  
Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 21 radnych. Jest 
to wymagane quorum, by obrady były ważne. Lista obecności radnych uczestniczących  
w zdalnych obradach stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił wnioski o zmianę porządku obrad XLVI sesji: 
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1. Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
w imieniu Komisji zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegający na 
wprowadzeniu do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

1) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej uchylenia Uchwały Nr X/98/07 Rady 
Miasta Kołobrzeg z dnia 13 lipca 2007 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych 
(maksymalnych) za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy 
Miasto Kołobrzeg, 

2) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej upamiętnienia osoby Ryszarda 
Kuklińskiego w Kołobrzegu. 

 
2. Pan radny Maciej Bejnarowicz w imieniu Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość” zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegający na 
wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia cen za 
przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowania nad wnioskami o zmianę porządku obrad.  

Głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana radnego 

Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej uchylenia 

Uchwały Nr X/98/07 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 13 lipca 2007 r. w sprawie ustalenia cen 

urzędowych (maksymalnych) za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy 

Miasto Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) Adam Hok, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej uchylenia Uchwały Nr X/98/07 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 13 lipca 2007 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych 

(maksymalnych) za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto 

Kołobrzeg. Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 3 jako podpunkt 9 

porządku obrad.  

 

Głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana radnego 

Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej upamiętnienia 

osoby Ryszarda Kuklińskiego w Kołobrzegu. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Adam Hok, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej upamiętnienia osoby Ryszarda 

Kuklińskiego w Kołobrzegu. Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie  

3 jako podpunkt 10 porządku obrad.  

 

Głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana radnego 

Macieja Bejnarowicza w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia cen za przejazdy taksówkami 

osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (2) 

Adam Hok, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia cen za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze 

Gminy Miasto Kołobrzeg. Ten projekt uchwały Przewodniczący Rady ująć w punkcie 3 

jako podpunkt 11 porządku obrad.  

Porządek obrad XLVI sesji po zmianach przyjętych przez Radę na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zamiany i nieodpłatnego nabycia nieruchomości, 
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2) w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu przez rolników i ich 

domowników, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg 

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  

i ochroną dróg, 

4) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu  

na lata 2022 – 2025, 

5) w sprawie apelu do sejmowej Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi 

Śródlądowej, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg, 

7) w sprawie powołania Komisji doraźnej ds. opracowania zasad wznoszenia 

pomników na terenach stanowiących własność Gminy Miasto Kołobrzeg, 

8) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022, 

9) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. uchylenia Uchwały Nr X/98/07 Rady 

Miasta Kołobrzeg z dnia 13 lipca 2007 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych 

(maksymalnych) za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy 

Miasto Kołobrzeg), 

10) w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. upamiętnienia osoby Ryszarda 

Kuklińskiego), 

11) w sprawie ustalenia cen za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze 

Gminy Miasto Kołobrzeg. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

wydanych zezwoleń na usunięcie drzew w latach 2019 – 2020 na terenie miasta 

Kołobrzeg. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z działalności w roku 2021. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach. 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania uchwał oraz informację  

o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją stanowi załącznik do 

protokołu. 

W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Plewko. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zamiany i nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag 
do projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zamiany  

i nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła 
UCHWAŁĘ NR XLVI/659/22 w sprawie zamiany i nieodpłatnego nabycia 
nieruchomości. 
 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu przez rolników i ich domowników. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 21 stycznia 2022 r. do Rady Miasta wpłynęło 

pismo Stowarzyszenia Targowiska Kołobrzeg dot. procedowanej uchwały. Powyższe pismo 

zostało skierowane do Komisji Komunalnej oraz do wszystkich Radnych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag 
do projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad, w której 
według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych 
oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady  
dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyznaczenia 
miejsca do prowadzenia handlu przez rolników i ich domowników: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła 

UCHWAŁĘ NR XLVI/660/22 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

przez rolników i ich domowników. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag 
do projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub konsekwentnie 
tam, gdzie istnieje możliwość ulżenia przedsiębiorcom w podatkach, będzie głosował 
przeciw temu projektowi uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub dyskutował nad tym 
projektem uchwały i te poglądy, które przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz są 
bliskie klubowi. Na zakończenie Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 
W dyskusji wzięli udział: 

 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Artur Dąbkowski 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych 
oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady  
dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  
w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych,  
w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, 
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 
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PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Izabela Zielińska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

podjęła UCHWAŁĘ NR XLVI/661/22 zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych 

miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg. 

Punkt  3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kołobrzegu na lata 2022 – 2025. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto - 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która poinformowała, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad.  
W dyskusji głos zabrał Pan radny Krzysztof Plewko. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Kołobrzegu na lata 2022 – 2025: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła 

UCHWAŁĘ NR XLVI/662/22 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Kołobrzegu na lata 2022 – 2025. 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie apelu do sejmowej Komisji 

Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Morska. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – Przewodniczący Komisji. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub jednogłośnie 
podpisuje się pod apelem i będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie apelu do 

sejmowej Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Szarłata - Woźniak  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła 

UCHWAŁĘ NR XLVI/663/22 w sprawie apelu do sejmowej Komisji Gospodarki Morskiej 

i Żeglugi Śródlądowej. 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Miasta Kołobrzeg. 
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Autorem projektu uchwały była Komisja Prawa. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji  

 

Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta 

stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił trzy poprawki do projektu uchwały: 
Poprawka Nr 1 

W § 1 pkt 3 otrzymuje brzmienie: 

„3) w § 27 ust.2 otrzymuje brzmienie:  

„2. W sprawach objętych porządkiem obrad prowadzący obrady udziela głosu radnym, 

Prezydentowi, Zastępcy Prezydenta, Sekretarzowi i Skarbnikowi Miasta lub osobom przez 

nich upoważnionym, według kolejności zgłoszeń, z zastrzeżeniem ust.6. Poza kolejnością 

może być udzielony głos ad vocem. W ramach głosu udzielonego ad vocem wystąpienie nie 

może przekroczyć 1 minuty. Radny ma prawo do dwóch jednominutowych wypowiedzi ad 

vocem w jednym punkcie porządku obrad. Nie udziela się głosu ad vocem do wypowiedzi ad 

vocem.”;”. 

 

Poprawka Nr 2 

W § 1 po pkt 5 dodać pkt 5a w brzmieniu: 

„5a) w § 27 dodaje się ust.6 w brzmieniu: 

„6. Prowadzący obrady udziela głosu poza kolejnością Prezydentowi, Zastępcy Prezydenta, 

Sekretarzowi i Skarbnikowi Miasta lub osobom przez nich upoważnionym do złożenia 

wyjaśnień w sprawach będących przedmiotem obrad.”;”. 

 

Poprawka Nr 3 

W § 1 pkt 9 otrzymuje brzmienie 

„9) w § 38 ust. 7 otrzymuje brzmienie: 

„7. Projekty uchwał wycofane z porządku obrad przekazywane są do wnioskodawcy.”;”. 

 

Poprawka Nr 4 

W § 1 skreśla się pkt 12 o treści:  „12) § 48 otrzymuje brzmienie: „§ 48. Rada wybiera ze 

swego grona Przewodniczącego i od jednego do trzech Wiceprzewodniczących 

bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady 

w głosowaniu tajnym,”. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze kierunkowe poprawki i pozostałe 
Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” a także Pani radnej Małgorzaty Grotto - 
Przewodniczącej Komisji Społecznej. 

 
3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Piotr Rzepka, 
który w imieniu Klubu zgłosił poprawkę, aby w § 1 skreślić pkt 3 i 5.  Ponadto Pan radny 
zapowiedział, że Klub nie poprze poprawek Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

 
4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił poprawkę, aby w § 1 skreślić pkt 5. Pan 
radny Jacek Woźniak zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad – wycofać z porządku obrad 
sesji projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 
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 Pani radna Izabela Zielińska zapowiedziała, że nie poprze projektu uchwały ze 
względu na jej złe procedowanie. 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz zapowiedział, że nie poprze zgłoszonych poprawek  
i tym samym projektu uchwały. 

 Pan radny Artur Dąbkowski zgłosił poprawkę o treści: W § 1 projektu uchwały skreślić 
pkt 4. Tym samym pozostawić w Statucie Miasta zapis ust.3. o treści: "3. Prowadzący 
obrady może udzielić głosu osobom nie będącym radnymi." 

 Pan radny Piotr Rzepka w swoim wystąpieniu odniósł się do zgłoszonych poprawek 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Radca prawny 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady, który zgłosił następujące 

poprawki:  
Zgodnie z § 18 ust.2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
do wyłącznej właściwości rady gminy należy: „13) podejmowanie uchwał w sprawach 
herbu gminy, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg 
wewnętrznych w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych 
(Dz.U. z 2020 r. poz. 470 z późn.zm.), a także wznoszenia pomników;”.  

 Po konsultacji z radcą prawną zgłaszam poprawkę, aby do zakresu działania Komisji 

 Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych dodać sprawy dot. herbu miasta, nazw ulic  

 i placów, a także wznoszenia pomników. 

Poprawka Nr 1 

W § 1 pkt 13 do zakresu działania Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych po 

literze s dodać literę t w brzmieniu: 

„t) herbu miasta, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg 

wewnętrznych, a także wznoszenia pomników. 

Poprawka Nr 2 

W § 1 po pkt 18 dodać punkty 18a – 18e w brzmieniu:  

„18a) w § 65 skreśla się pkt 1; 

 18b) w § 66 ust.1 otrzymuje brzmienie: „1. Kontrola problemowa i sprawdzająca nie powinna 

         trwać dłużej niż 15 dni roboczych.”; 

18c) w § 67 w ust.4 zdanie drugie otrzymuje brzmienie: „Dotyczy to zarówno kontroli 

         problemowych, jak również i kontroli sprawdzających.”; 

18d) w § 69 dodać ust.5 w brzmieniu: 

         „5.Czynności kontrolne nie są posiedzeniami Komisji Rewizyjnej, w związku z czym 

udział w nich mogą brać wyłącznie członkowie zespołu przeprowadzającego kontrole.”; 

18e) w § 80 w ust. 2  skreśla się wyraz „kompleksowa”;”. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych 
oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady  
dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem 

formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana radnego Jacka Woźniaka  

o treści: wycofać z porządku obrad projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (10) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała 

rozstrzygnięcia, co do złożonego wniosku o zdjęcie projektu uchwały z porządku 

obrad. W związku z powyższym projekt uchwały pozostał w dalszym procedowaniu. 

Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad zgłoszonymi poprawkami.  

Poprawka Nr 1 Przewodniczącego Rady. Poprawka dotyczy dodania do zakresu działania 

Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych sprawy dot. herbu miasta, nazw ulic i placów, 

a także wznoszenia pomników. 

W § 1 pkt 13 do zakresu działania Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych po 

literze s dodać literę t w brzmieniu: 

„t) herbu miasta, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg 

wewnętrznych, a także wznoszenia pomników,” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

PRZECIW (1) 

Dariusz Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Kalinowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

przyjęła poprawkę Nr 1 Przewodniczącego Rady. 

Poprawka zgłoszona przez Panią radną Małgorzatę Grotto w imieniu Komisji Społecznej  

o treści: W § 1 w pkt 13 do zakresu Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych po literze 

s dodać literę t) o brzmieniu: „t) strategia działań wobec osób starszych pod kątem 

zaspokajania potrzeb seniorów, respektowania ich praw i zapewnienia pełnego społecznego 

uczestnictwa.” 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z przyjęciem przez Radę jego poprawki, 

to wtedy, jeżeli Rada przyjmie ta poprawkę, to poprawka będzie ujęta w § 1 pkt 13 jako litera 

u. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła 

poprawkę zgłoszoną przez Panią radną Małgorzatę Grotto – Przewodniczącą Komisji 

Społecznej. 

 

Poprawka Nr 2 Przewodniczącego Rady. Poprawka dotyczy wykreślenia kontroli 

kompleksowych z rodzaju kontroli, jakie przeprowadza Komisja Rewizyjna. 

W § 1 po pkt 18 dodać punkty 18a – 18e w brzmieniu:  

„18a) w § 65 skreśla się pkt 1;  

 18b) w § 66 ust.1 otrzymuje brzmienie: „1. Kontrola problemowa i sprawdzająca nie powinna 

         trwać dłużej niż 15 dni roboczych.”; 

 18c) w § 67 w ust.4 zdanie drugie otrzymuje brzmienie: „Dotyczy to zarówno kontroli  

          problemowych, jak również i kontroli sprawdzających.”; 

   18d) w § 69 dodać ust.5 w brzmieniu: 

         „5.Czynności kontrolne nie są posiedzeniami Komisji Rewizyjnej,  

          w związku z czym udział w nich mogą brać wyłącznie członkowie zespołu 

          przeprowadzającego kontrole.”; 

  18e) w § 80 w ust. 2  skreśla się wyraz „kompleksowa”;”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała 

rozstrzygnięcia co do poprawki Nr 2 Przewodniczącego Rady. Poprawka nie zostanie 

ujęta w projekcie uchwały. 

Poprawki zgłoszone przez Klub Radnych „Kołobrzescy Razem” 

Poprawka Nr 1 Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” 

W § 1 pkt 3 otrzymuje brzmienie: 

„3) w § 27 ust.2 otrzymuje brzmienie:  
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„2. W sprawach objętych porządkiem obrad prowadzący obrady udziela głosu radnym, 

Prezydentowi, Zastępcy Prezydenta, Sekretarzowi i Skarbnikowi Miasta lub osobom przez 

nich upoważnionym, według kolejności zgłoszeń, z zastrzeżeniem ust.6. Poza kolejnością 

może być udzielony głos ad vocem. W ramach głosu udzielonego ad vocem wystąpienie nie 

może przekroczyć 1 minuty. Radny ma prawo do dwóch jednominutowych wypowiedzi ad 

vocem w jednym punkcie porządku obrad. Nie udziela się głosu ad vocem do wypowiedzi ad 

vocem.”;”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

przyjęła poprawkę Nr 1 Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

Poprawka Nr 2 Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” 

W § 1 po pkt 5 dodać pkt 5a w brzmieniu: 

„5a) w § 27 dodaje się ust.6 w brzmieniu: 

„6. Prowadzący obrady udziela głosu poza kolejnością Prezydentowi, Zastępcy Prezydenta, 

Sekretarzowi i Skarbnikowi Miasta lub osobom przez nich upoważnionym do złożenia 

wyjaśnień w sprawach będących przedmiotem obrad.”;”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

przyjęła poprawkę Nr 2 Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

Poprawka Nr 3 Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” 

W § 1 pkt 9 otrzymuje brzmienie 

„9) w § 38 ust. 7 otrzymuje brzmienie: 

„7. Projekty uchwał wycofane z porządku obrad przekazywane są do wnioskodawcy.”;”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

przyjęła poprawkę Nr 3 Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

Poprawka Nr 4 Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” 

W § 1 skreśla się pkt 12 o treści:  „12) § 48 otrzymuje brzmienie: „§ 48. Rada wybiera ze 

swego grona Przewodniczącego i od jednego do trzech Wiceprzewodniczących 

bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady 

w głosowaniu tajnym,”; 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

przyjęła poprawkę Nr 4 Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

Poprawka Klubu Radnych „Radni Niezależni” zgłoszona przez Pana radnego Jacka 

Woźniaka – Przewodniczącego Klubu i poprawka Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość” zgłoszona przez Pana radnego Piotra Rzepkę – Członka Klubu  

o treści:  w § 1 skreśla się pkt 5.  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Jacek 

Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
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PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

przyjęła ww. poprawkę Klubów Radnych. 

Poprawka Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” zgłoszona przez Pana radnego 

Piotra Rzepkę - Członka Klubu o treści: - w § 1 skreśla się pkt 3.  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

odrzuciła ww. poprawkę. 

Poprawka zgłoszona przez Pana radnego Artura Dąbkowskiego o treści: W § 1 projektu 

uchwały skreśla się pkt 4. Tym samym w § 27 Statutu Miasta pozostawić ust. 3 o treści: „3. 

Prowadzący obrady może udzielić głosu osobom nie będącym radnymi."  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

odrzuciła ww. poprawkę. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg wraz z przyjętymi poprawkami:  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (14) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (6) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 
Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Plewko 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

podjęła UCHWAŁĘ NR XLVI/664/22 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej ds. 

opracowania zasad wznoszenia pomników na terenach stanowiących własność Gminy 

Miasto Kołobrzeg 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Miasta Kołobrzeg w oparciu o ustawę z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym a także o Statut Miasta Kołobrzeg ma prawem 

przewidzianą kompetencję do powołania doraźnej komisji przy Radzie Miasta. Zadaniem 

komisji doraźnej będzie opracowanie zasad wznoszenia pomników na terenach 

stanowiących własność Gminy Miasto Kołobrzeg. 

Przy przedstawianiu stanowisk Klubów Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do Komisji doraźnej. Nadmienił, że w Komisji doraźnej jej członkami mogą być 

tylko radni. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały i jednocześnie Klub zgłasza do komisji doraźnej Panią radną Danutę 
Wilk. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i jednocześnie do komisji doraźnej zgłasza Pana radnego Kamila Barwinka. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub do komisji 
doraźnej zgłasza Pana radnego Bartosza Bieńkowskiego. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że do komisji doraźnej Klub 
zgłasza Pana radnego Dariusza Zawadzkiego, Pana radnego Jacka Woźniaka i Pana 
radnego Krzysztofa Plewko. 
 

Pan radny Artur Dąbkowski zgłosił akces do pracy w komisji doraźnej. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 
Pan radny Artur Dąbkowski zgłosił akces do pracy w komisji doraźnej. 
 
Ponieważ do składu komisji doraźnej zostało zgłoszonych 7 radnych, a w projekcie uchwały 
było przewidziane, że komisja będzie liczyła 5 osób, po wyjaśnieniach radcy prawnego, Pan 
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radny Jacek Woźniak zgłosił poprawkę o zwiększenie składu liczbowego Komisji doraźnej do 
7 osób. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
i zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Pana radnego Jacka Woźniaka Pan 
radny Artur Dąbkowski zgłosił akces do pracy w komisji doraźnej. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

PRZECIW (2) 

Małgorzata Grotto, Zbigniew Malinowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bogdan Błaszczyk, Wiesław Parus, Danuta Wilk 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Rzepka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku glosowania przyjęła poprawkę 

radnego Jacka Woźniaka i tym samym zwiększyła skład liczbowy komisji doraźnej do 

7 osób.  

Przewodniczący Rady poinformował, że do składu Komisji doraźnej zgłoszono 

następujących radnych: 

1) Dariusz Zawadzki  

2)  Kamil Barwinek  

3)  Bartosz Bieńkowski  

4)  Artur Dąbkowski  

5)  Krzysztof Plewko  

6)  Danuta Wilk 

7)  Jacek Woźniak 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji doraźnej.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada powinna wybrać Przewodniczącego Komisji 

doraźnej spośród członków komisji. Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydata 

na Przewodniczącego Komisji doraźnej. Zgłoszono kandydaturę radnego Dariusza 

Zawadzkiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Z uwagi, że zgłoszono tylko Pana radnego Dariusza Zawadzkiego na przewodniczącego 
Komisji doraźnej, Przewodniczący zarządził glosowanie nad jego wyborem: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
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BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Rzepka 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie wybrała 
radnego Dariusza Zawadzkiego na Przewodniczącego Komisji doraźnej. 
 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

powołania Komisji doraźnej ds. opracowania zasad wznoszenia pomników na terenach 

stanowiących własność Gminy Miasto Kołobrzeg z zapisem w § 4 ust.1: W skład Komisji 

powołuje się następujących radnych: 

1) Dariusz Zawadzki  

2)  Kamil Barwinek  

3)  Bartosz Bieńkowski  

4)  Artur Dąbkowski  

5)  Krzysztof Plewko  

6)  Danuta Wilk 

7)  Jacek Woźniak 

i zapisem w ust.2: Na Przewodniczącego Komisji wybiera się radnego Dariusza 

Zawadzkiego. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada jednogłośnie podjęła 
UCHWAŁĘ NR XLI/665/22 w sprawie powołania Komisji doraźnej ds. opracowania 
zasad wznoszenia pomników na terenach stanowiących własność Gminy Miasto 
Kołobrzeg. 

 
Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2022 

W imieniu Komisji Rewizyjnej projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 

Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta 

stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że zdaniem Członków Klubu, plan 
pracy Komisji Rewizyjnej jest zbyt ambitny. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu.  Pani radna zgłosiła poprawkę, aby w § 1  wykreślić pkt 1, 3, 
5 i 6. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który powiedział, że plan pracy Komisji 
Rewizyjnej jest ambitny, ale możliwy do zrealizowania i że cieszy go deklaracja, ze 
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inne Komisje będą wspierać Komisję Rewizyjna w tych kontrolach. Na zakończenie 
przewodniczący Klubu poinformował, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały 
bez poprawek. Klub uważa, że liczba członków Komisji Rewizyjnej jest wystarczająca 
do przeprowadzenia kontroli zaproponowanych przez Komisję Rewizyjną.  
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 
 
W dyskusji według kolejności zgłoszeń wzięli udział: 

 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Radca prawny 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone  
i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką Pani 

radnej Agnieszki Trafas polegającej na wykreśleniu w § 1 projektu uchwały punktów 1, 3, 5  

i 6: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (1) 
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Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

przyjęła poprawkę zgłoszoną przez Panią radną Agnieszkę Trafas.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022 wraz z przyjętą poprawką Pani 

radnej Agnieszki Trafas: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 

podjęła UCHWAŁĘ NR XLVI/666/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2022. 

Po tym głosowaniu Pan radny Łukasz Zieba zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie 

przerwania kontroli kompleksowej w Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu. Pan radny 

zaproponował, aby ten projekt uchwały ująć w pkt 3 jako podpunkt 8a. Do wniosku został 

dołączony projekt uchwały Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” i Klubu Radnych „Nowy 

Kołobrzeg”. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad tym wnioskiem. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Danuta Wilk 
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Przewodniczący Rady stwierdził, ze wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu rady i tym samym Rada nie dokonała zmiany 

porządku obrad. 

Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 20 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i udzielił głosu Pani radnej Danucie Wilk, która 

poinformowała, że nie mogła wziąć udziału w głosowaniu nad wnioskiem formalnym  

o zmianę porządku obrad, ponieważ zerwało jej łącze internetowe i teraz zgłasza wniosek  

o reasumpcję głosowania wniosku formalnego o zmianę porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (5) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła wniosek większością głosów. 

W związku z powyższym Przewodniczący zarządził reasumpcję glosowania nad 

wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu  

w punkcie 3 podpunktu 8a – podjęcie uchwały w sprawie przerwania kontroli 

kompleksowej w Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (3) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Dariusz Zawadzki 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu rady i tym samym Rada nie dokonała zmiany 

porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dot. uchylenia 

Uchwały Nr X/98/07 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 13 lipca 2007 r. w sprawie ustalenia 
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cen urzędowych (maksymalnych) za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze 

Gminy Miasto Kołobrzeg. 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem z zachowaniem przepisów 

RODO przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowisko stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub przychyla się do 
propozycji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z zapisem w § 1: Nie 

uwzględnia się petycji dotyczącej uchylenia Uchwały Nr X/98/07 Rady Miasta Kołobrzeg  

z dnia 13 lipca 2007 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych (maksymalnych) za przejazdy 

taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, 
Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (3) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok, Karolina Szarłata - Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła 

UCHWAŁĘ NR XLVII/667/22 w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. uchylenia Uchwały  

Nr X/98/07 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 13 lipca 2007 r. w sprawie ustalenia cen 

urzędowych (maksymalnych) za przejazdy taksówkami osobowymi na obszarze Gminy 

Miasto Kołobrzeg. 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji fundacji 

dotyczącej upamiętnienia osoby Ryszarda Kuklińskiego w Kołobrzegu 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem z zachowaniem przepisów 

RODO przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 
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Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowisko stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że projekt uchwały jest pewnym 
kompromisem i każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 
 
W dyskusji według kolejności zgłoszeń wzięli udział: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone  
i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji z zapisem w § 1. Uwzględnia się petycję z dnia 14 października 2021 r. dotyczącą 
upamiętnienia osoby Ryszarda Kuklińskiego w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

PRZECIW (2) 

Małgorzata Grotto, Zbigniew Malinowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada większością głosów 

podjęła UCHWAŁĘ  NR XLVI/668/22 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

upamiętnienia osoby Ryszarda Kuklińskiego w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za przejazdy 

taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. W imieniu Klubu 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz – 

Przewodniczący Klubu.  

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku do projektu uchwały nie wniosła do niego uwag.  

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia cen za przejazdy 

taksówkami osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 

 

Przewodniczący Rady stwierdzi, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła 

UCHWAŁĘ NR XLVI/669/22 w sprawie ustalenia cen za przejazdy taksówkami 

osobowymi na obszarze Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

kompleksowej wydanych zezwoleń na usunięcie drzew w latach 2019 – 2020 na terenie 

miasta Kołobrzeg.   

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej.  
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie ocenia 
przedstawione sprawozdanie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli kompleksowej wydanych zezwoleń na usunięcie drzew w latach 2019 – 

2020 na terenie miasta Kołobrzeg:  

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Hok, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

wydanych zezwoleń na usunięcie drzew w latach 2019 – 2020 na terenie miasta 

Kołobrzeg. 

Punkt 5 – Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z działalności  
w roku 2021. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w roku 2021 przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania i będzie głosował za jego przyjęciem.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak- Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania i zagłosuje za jego przyjęciem. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 
 
W dyskusji według kolejności zgłoszeń wzięli udział: 

 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone  
i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z działalności w roku 2021: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Adam Hok, Dariusz Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta z działalności w roku 2021. 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
 
Sprawozdanie z działalności Prezydent Miasta między sesjami zostało przesłane do 

Radnych drogą elektroniczną w dniu 27 grudnia 2021 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Radni złożyli na piśmie interpelacje i zapytania. 

Pan radny Kamil Barwinek złożył dwie interpelacje: 

1) w sprawie inwestycji przy ulicy Wybickiego 

2) w sprawie wymiany oświetlenia na boiskach na Ogrodach. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył cztery zapytania: 

1) w sprawie ewentualnych roszczeń odszkodowawczych 

2) w sprawie progów zwalniających 

3) w sprawie odświetlenia przejść dla pieszych 

4) w sprawie podgrzewania wody użytkowej przy ulicy Spacerowej. 

 

Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

1. Plany pracy na rok 2022 przedłożyły: 
 Komisja Budżetowo – Gospodarcza 
 Komisja Komunalna 
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 Komisja Morska 
 Komisja Oświaty i Kultury 
 Komisja Społeczna 
 Komisja Sportu i Turystyki 
 Komisja Uzdrowiskowa 
 Komisja Prawa 

 
2. Sprawozdania z działalności w roku 2021 przedłożyły: 

 Komisja Budżetowo – Gospodarcza 
 Komisja Komunalna 
 Komisja Morska 
 Komisja Społeczna 
 Komisja Sportu i Turystyki 
 Komisja Prawa 

 
3. Prezydent Miasta pismem z dnia 12.01.2022 r. przekazała do wiadomości Rady 

Miasta sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. 
 

4. Prezydent Miasta przekazała do Rady Miasta: 
 Zarządzenie Nr 139/21 z dnia 31 grudnia 2021 r. w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044, 
 Zarządzenie Nr 140/21 z dnia 31 grudnia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
 

5. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie pismem z dnia 17 stycznia 2022 r. 
poinformował, że z dniem 31 grudnia 2021 r. wyrok z dnia 18 listopada 2021 r.  
dot. oddalenia skargi na Uchwałę Nr XXXVIII/558/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 
28 lipca 2021 r. w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg 
stał się prawomocny. 
 

6. Zachodniopomorski Urząd Wojewódzki przesłał pismo Wojewody 
Zachodniopomorskiego z dnia 21 stycznia 2022 r. dot. programu ochrony nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Powyższe pismo 
otrzymała także Prezydent Miasta. 
 

7. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 31 grudnia 
2021 r. zostały ogłoszone uchwały Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 grudnia 2021 r.: 

 Uchwała Nr XLV/647/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2021 r. – poz.6174. 

 Uchwała Nr XLV/650/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2022 r. – poz. 6175. Uchwała weszła w życie z dniem  
1 stycznia 2022 r. 

 Uchwała Nr XLV/652/21 w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa  
– poz. 6176. Uchwała weszła w życie z dniem 15 stycznia 2022 r. 

 Uchwała Nr XLV/653/21 w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody  
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg – poz. 6177. 
Uchwała weszła w życie z dniem 15 stycznia 2022 r. 

 Uchwała Nr XLV/654/21 zmieniająca uchwałę w sprawie maksymalnej liczby 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na 
terenie Gminy Miasto Kołobrzeg miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych – poz. 6179. Uchwała weszła w życie z dniem 15 stycznia  
2022 r. 

 Uchwała Nr XLV/656/21 zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji  
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu  
i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w 
granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji 
za pomocą środków komunikacji elektronicznej – poz. 6181. Uchwała weszła 
w życie z dniem 1 stycznia 2022 roku. 
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8. Zgodnie z przesłanym do Radnych harmonogramem sesji na rok 2022, kolejną sesję 
Przewodniczący Rady zaplanował na dzień 23 lutego 2022 r.  
 

Wszystkie wymienione przez Przewodniczącego pisma zostały przesłane Radnym drogą 
elektroniczną i stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 
 

W dyskusji według kolejności zgłoszeń wzięli udział: 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz, który odniósł się do kontroli w CUW 
 Pani radna Izabela Zielińska, która odniosła się do kontroli w CUW 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Kierownik Biura Audytu Urzędu Miasta 

 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja została utrwalona i zarejestrowana na 
urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto została nagrana na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLVI sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg: Bogdan Błaszczyk 
 
 
 
Osoba sporządzająca protokół: Danuta Nowak  
 

 


